

# 主日学家庭反馈单

耶稣的神迹  
第2课  
大丰收

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

## 所学内容：



今天，孩子们学习到：耶稣借着使渔夫的网装满到几乎要裂开的方式，显明了祂对自然界的权柄，从而证实了祂的神性。渔夫单靠自己的力量打鱼一无所获，但耶稣所赐的收成却大到使船几乎下沉。若人只依靠自己的能力，很容易把自己累垮。无论是体力上的任务还是属灵的事工，我们都能从他人的帮助中受益。圣灵、祷告、读圣经以及其他基督徒的劝勉，都会赋与我们的属灵生命和事工以能力，并进而影响我们生活的各个方面。（使用经文：路加福音 5:1-11）

## 牢记神的话语：



**“我靠着那加给我能力的，凡事都能做。” -腓立比书 4:13**

在一周中与孩子多练习背诵这节经文几次，并一起讨论基督如何加给基督徒力量，使我们靠着祂完成一切。

## 亲子活动建议：



帮助孩子在一个小纸杯里种下草籽。种植时，问问孩子：在草的生长过程中，哪些是他们的责任，哪些是神的工作。我们也许有最好的计划，但单靠自己的力量并不能让草生长。接下来的日子里，你和孩子一起观察草的生长，讨论神如何帮助草成长，也如何帮助你们各自成长。举出神帮助你或家人的具体方式，并与孩子一起列出我们在属灵上可以成长的途径。

## 每日祷告：



亲爱的主，感谢你为我们预备成长所需的一切，无论是身体上的还是属灵上的。也感谢你赐给我们力量，使我们能够完成你交托给我们的任务。阿们。

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

## *To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

### **What We Learned:**



Today, the children learned that by demonstrating His authority over nature by filling fishermen's nets to the breaking point, Jesus confirmed His deity. Fishing on their own strength the fishermen came up empty handed, but the harvest Jesus provided was so great that it began to sink the boats. People can easily wear themselves out if all they have to rely on is their own abilities. Whether it's a physical task or a spiritual endeavor we can always benefit from the help of others. The Holy Spirit, Prayer, Bible reading, and the counsel of other Christians will empower our spiritual lives and projects, which in turn will affect all aspects of our lives. (Scripture used: Luke 5:1-11)

### **Words to Remember:**



**"I can do everything through him who gives me strength." Philippians 4:13 NIV**

Practice this verse several times with your child during the week. Discuss how Christ strengthens Christians to accomplish all things through Him.



### **Suggested Parent/Child Activity:**

Help your child plant grass seed in a small paper cup. As you plant the seed, ask your child what part of growing the grass is their job and what part of growing the grass is God's job. We may have the best intentions in the world, but we can't make the grass grow using just on our own strength. As the days go by you and your child should monitor the growth of the grass. Discuss how God has helped not only the grass grow, but each of you as well. Mention specific ways in which God has helped you or others in your family grow. Together with your child make a list of ways in which we can grow spiritually.



### **Daily Prayer:**

Dear Lord thank You for providing the many things we need to grow, both physically and spiritually. We thank You for providing us with the strength we need to accomplish the tasks that You have given us to do. Amen.